

ADHESIVES
KLEBSTOFFE

FOLMANN

A close-up photograph of two hands shaking, symbolizing strength and partnership. The hands are positioned in the center of the frame, with the fingers interlaced. The background is a soft, out-of-focus grey.

**THE
STRONGEST
BONDING**



STRONG CONNECTIONS



ADHESIVES

STRONG AND DURABLE BONDS

An adhesive bond should be reliable and last even under extreme conditions. It takes a wealth of experience and extensive expertise to manufacture adhesives with such qualities. For many years Follmann has been developing and producing high-quality and high performance dispersions and hotmelts as well as pressure sensitive adhesives for industrial use.

We supply the appropriate adhesive for every application.

KLEBSTOFFE

DAUERHAFTE UND LEISTUNGSSTARKE VERBINDUNGEN

Eine Klebeverbindung soll auch unter extremen Bedingungen dauerhaft und verlässlich sein. Klebstoffe mit den entsprechenden Eigenschaften herzustellen, erfordert viel Erfahrung und umfangreiches Fachwissen. Follmann entwickelt und produziert seit vielen Jahren hochwertige, leistungsstarke Dispersions-, Schmelz- und Haftklebstoffe für den industriellen Einsatz.

Wir liefern für jede Anwendung den entsprechenden Klebstoff.

OUR RESPONSIBILITY UNSERE VERWANTWORTUNG

Together with our customers and partners, we work on solutions for tomorrow. To this end, we research materials and develop processes that are resource-efficient and recycling-oriented. And instead of only looking at the end product, we always consider the entire value chain of our products. The measures we take in this process are not only aimed at the ecological or social footprint, but are an expression of our sustainability strategy, which is geared towards responsibility and transparency.

Gemeinsam mit unseren Kunden und Partnern arbeiten wir an den Lösungen für morgen. Dafür forschen wir an Materialien und entwickeln Verfahren, die ressourceneffizient und kreislauforientiert sind. Und statt dabei nur das Endprodukt in den Blick zu nehmen, betrachten wir stets die gesamte Wertschöpfungskette unserer Produkte. Die Maßnahmen, die wir in diesem Zuge ergreifen, zielen nicht nur auf den ökologischen oder sozialen Fußabdruck, sondern sind Ausdruck unserer auf Verantwortung und Transparenz ausgerichteten Nachhaltigkeitsstrategie.

LEARN MORE!

follmann.com/sustainability

GOOD TO KNOW GUT ZU WISSEN

Additional interesting product flyers for download at:
Weitere interessante Produktflyer zum download unter:
follmann.com/downloads

REALISE YOUR IDEAS WITH US

Pioneering speciality chemicals for function and design: With this competence, Follmann empowers companies around the world to achieve their goals – with tailor-made and sustainable solutions. Let's find out how we can support you!

REALISIEREN SIE IHRE IDEEN MIT UNS

Wegweisende Spezialchemie für Funktion und Design: Mit dieser Kompetenz hilft Follmann Kunden auf der ganzen Welt, ihre Ziele zu erreichen – mit individuellen und nachhaltigen Lösungen. Lassen Sie uns gemeinsam herausfinden, wie wir auch Sie unterstützen können!

